
anmin   ieuwsM  N
Nr. 36  3 januari 2016

De nieuwjaarsboodschap 2016 van de 
Senior Pastor

Geliefde broeders en zusters in 
Christus, laten wij alle dank en glorie 
aan God geven, die de Manmin 
Centrale gemeente heeft opgericht en 
deze gemeente geleid heeft met een 
verlangen om talloze ware kinderen te 
verkrijgen waarmee Hij voor eeuwig 
liefde kan delen.

Voor 2015, het 33ste jaar van 
de gemeente,  gaf God ons deze 
vier gebedstitels: “glorie, vrucht, 
mooi heiligdom en de kracht van 
herschepping.” Hij heeft ons gezegend 
met de oogst van volmaakte vruchten 
door gerechtigheid te vervullen 
door het brengen van grote offers. 
Bovendien, op deze betekenisvolle 
Kerstdag, gaven talloze gelovigen 
hun vrije wil op en werden verenigd 
met de herder als één. Ze worden nu 
voorbereid om veel vrucht te dragen 
op het derde niveau van hun vertrek en 
dan te gaan in de armen van de Here 
wanneer Hij voor de Tweede keer 
komt. Halleluja!

L a a t  o n s  n u  k i j k e n  n a a r  d e 
gebedstitels voor 2016, die God heeft 
gegeven aan onze gemeenteleden.

Ten eerste, is het de “geliefde 
gemeente van God” vol van de leden 
die de vrucht van het Licht hebben 
gedragen.

Efeziërs 5:9 zegt, “…want de vrucht 
des lichts bestaat in louter goedheid 
en gerechtigheid en waarheid.” De 
gemeente die God, die het Licht is, lief 
heeft, is één die gevuld is met kinderen 
die de vrucht van het Licht hebben 
gedragen. De Manmin leden zijn 
vernieuwd door het offer van de herder 
in de voorziening van God en streven 
ernaar om het hart van de Here, die 
Licht is te bereiken. Maar om de 

volmaakte vrucht van Licht te dragen, 
moet u alle goedheid en gerechtigheid 
en waarheid hebben volbracht. 

Om de vrucht van alle goedheid 
te bereiken, moet u het kwade haten 
en elke vorm van zonde verwerpen. 
Maar dat is niet genoeg; u moet 
ac t i e f  goedhe id  u i toe fenen  en 
uzelf opofferen. Om de vrucht van 
gerechtigheid te bereiken, moet u het 
Woord in de Bijbel gehoorzamen met 
vertrouwen in God en met geestelijk 
geloof. En de vrucht van waarheid 
is om de leugen te mijden en een 
onveranderlijk denken te hebben. U 
kunt de vrucht van waarheid dragen, 
wanneer u onveranderlijk de goedheid 
en gerechtigheid bewaard die u hebt 
gekozen vanuit uw vrije wil. 

De tweede is de “Gemeente leidt alle 
volken van alle naties tot redding” met 
het verstaan van Gods hart.

1 Timoteüs 2:4 zegt, “[God] die wil, 
dat alle mensen behouden worden en 
tot erkentenis der waarheid komen.” 
God, die liefde is, wil dat alle mensen 
van de wereld worden gered, de 
eeuwige Hemel binnengaan, het hart 
van de Here bereiken en God echte 
kinderen worden die stralen als de zon 
in de mooiste hemelse verblijfplaats, 
het Nieuwe Jeruzalem.

Wanneer de tijd van oogsten komt, 
scheidt een boer het koren van het 
kaf en verzameld het koren in zijn 
schuur. Op dezelfde manier, heeft God 
de mensheid op aarde gedurende een 
lange tijd gecultiveerd, om de koren-
gelijke kinderen in de Hemel te laten. 
De gelovigen die echter als kaf zijn, 
kunnen niet gered worden. In deze 
eindtijd, waar zonde en slechtheid 
toeneemt, wil God alle mensen van alle 

naties redden. Dat is de reden waarom 
Hij deze gemeente heeft opgericht. 
En Hij wil de gemeenteleden laten 
groeien als koren-gelijke gelovigen.

In deze speciale voorziening van 
God, werd deze gemeente opgericht, 
dus ik ben nooit gestopt om te bidden 
en de zwoegen voor de redding van 
zielen sinds de opening van deze 
gemeente. Ik bid in de naam van de 
Here dat u ook talloze zielen zult 
leiden tot redding door volkomen 
verenigd  te  z i jn  met  herder  in 
vertrouwen.

Ten derde, het is het “Heiligdom 
gevuld met Gods glorie” mede door de 
geheiligde kinderen.

Psalm 37:6 zegt ,  “Hij  zal  uw 
gerechtigheid doen opgaan als het 
licht, en uw recht als de middag.” God 
is waardig om verheerlijkt te worden, 
en Hij ontvangt glorie wanneer Zijn 
geliefde kinderen Hem verheerlijken 
met geloof.  En Hij  beloont hen 
hiervoor terug met grote zegeningen. 
Terwijl het aantal geestelijke mensen 
en volkomen geestelijke mensen 
groeit, zal het licht van glorie sterker 
worden in deze gemeente. En, de 
geschiedenis van Manmin die de glorie 
van God openbaarde zal toestaan dat 
het Kanaän Heiligdom en het Grote 
Heiligdom worden gebouwd. 

Manmin heeft zich hiervoor de 
laatste 33 jaren voorbereid, en vooral 
de afgelopen vijf jaren, hebben de 
gemeenteleden gestaan op de rots 
van geloof en geestelijk en volkomen 
geestelijk geworden. Ik hoop dat u 
nu nog vurige zult worden met de 
vastberadenheid dat u een sleutelrol 
speelt op het gebied van het Grote 
Heiligdom.

De vierde titel is de “Gemeente met 
eindeloze kracht” dat de voorziening 
van de Vader zal volbrengen.

Psalm 62:12 zegt,  “God heeft 
eenmaal  gesproken ,  ik  heb  d i t 
tweemaal gehoord: de sterkte is 
Godes.” God de Almachtige heeft 
eindeloze kracht. De gemeente met 
eindeloze kracht betekent dat deze 
gemeente eindeloze werken van kracht 
zal laten zien, omdat Gods kracht 
eindeloos is.

H e t  g a a t  o m  d e  w e r k e n  d i e 
gemanifesteerd zullen worden door 
de  100% volkomen kracht  van 
herschepping in het derde fase van 
vertrek. Door deze kracht, zullen 
we onvoorstelbare grote vruchten 
dragen. God heeft mij geleid naar 
deze volkomen, perfecte kracht van 
herschepping, en heeft op voorhand 
uitgebreid voorzien met financiële 
zegeningen. Hij heeft ook onze pastors, 
werkers, en leden geleid om te vloeien 
in de stroom van de volmaakte geest en 
hun geloof snel te laten toenemen. 

In de derde fase van vertrek, zoals 
de naam “Manmin” (wat betekent alle 
mensen van alle naties), zullen wij 
talloze zielen tot redding leiden door 
verschillende wegen en strategieën.  
Zoals het water de zee bedekt, zullen 
we de eindeloze kracht van God 
manifesteren, zodat Gods glorie de 
wereld volledig zal vullen.

Voor onze 10.000 branches en 
geassocieerde gemeenten in de wereld, 
de pastors en broeders en zusters in 
Christus, bid ik in de naam van de Here 
dat in 2016 u uw plicht als licht en zout 
overal waar u komt zult vervullen, de 
geur van Christus zult uitdragen, de 
volmaakte vrucht van Licht zult dragen 
en God zult verheerlijken.

“Sta op, word verlicht, want uw licht komt en de heerlijkheid des Heren gaat over u op. 
Want zie, duisternis zal de aarde bedekken en donkerheid de natiën, maar over u zal de Here opgaan en zijn heerlijkheid zal 

over u gezien worden. Volken zullen opgaan naar uw licht en koningen naar uw stralende opgang.” (Jesaja 60:1-3)
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“[God] Zelf geeft aan alle mensen leven en adem en alle dingen.” (Handelingen 17:25) 
“En de behoudenis is in niemand anders, want er is ook onder de hemel geen andere naam aan de mensen gegeven, waardoor wij moeten behouden worden.” (Handelingen 4:12) 

1. De Manmin Central Church gelooft dat de Bijbel het Woord  
  van Gods adem is dat volmaakt en onberispelijk is. 
2. De Manmin Central Church gelooft in de eenheid en het   
 werk van God de Drie-eenheid: God de Heilige Vader, God  
  de Heilige Zoon en God de Heilige Geest. 
3. De Manmin Central Church gelooft dat wij enkel vergeven   
 zijn van onze zonden, door het verlossende bloed van Jezus   

 Christus. 
4. De Manmin Central Church gelooft in de opstanding en   
 de Hemelvaart van Jezus Christus, Zijn Tweede komst, het   
 Duizendjarige Rijk en de eeuwige Hemel.
5. De leden van de Manmin Central Church belijden elke keer   
 wanneer zij samenkomen hun geloof door “De Apostolische   
 geloofsbelijdenis” en geloven de inhoud van de woorden.
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Iedereen die Jezus Christus aanneemt als hun 
Redder ontvangen de gave van de Heilige Geest 
en kunnen wedergeboren worden als Gods 
kinderen. En tot de mate dat zij leven naar de 
begeerte van de Geest, wat betekent als zij de 
waarheid volgen door de leiding van de Heilige 
Geest, kunnen zij de vruchten van de Heilige 
Geest dragen.

Laat ons nu eens kijken naar de vrucht van 
blijdschap.

1. De vrucht van blijdschap: blij en 
verheugd zijn in elke soort situatie

Geestelijke blijdschap is niet alleen 
vreugdevol en blij zijn. Zelfs ongelovigen 
verblijden zich wanneer zij iets goed ervaren, 
maar het is slechts tijdelijk. Wanneer zij 
moeilijkheden tegenkomen, verdwijnt hun 
blijdschap en vreugde. Maar wanneer we de 
vrucht van blijdschap dragen als een van de 
vruchten van de Geest, kunnen wij ons in 
elke situatie en omstandigheid verblijden en 
verheugen.

1 Tessalonicenzen 5:16-18 zegt, “Verblijdt u 
te allen tijde, bidt zonder ophouden, dankt onder 
alles, want dat is de wil Gods in Christus Jezus 
ten opzichte van u.” Om altijd verblijdt te zijn en 
dankbaar te zijn in alles, is geestelijke blijdschap.

Blijdschap is één van de standaards waarmee 
wij kunnen onderzoeken of we al dan niet een 
gepast Christelijk leven leiden. Sommige mensen 
nemen de weg van de Here met blijdschap 
en geluk op elk moment van hun leven. Maar 
sommige anderen lijken en vurig leven in geloof 
te leiden, maar hebben niet genoeg blijdschap 
of dankbaarheid die voortkomt vanuit het diepst 
van hun hart. Ze doen slechts hun God-gegeven 
plichten alsof ze enkele verantwoordelijkheden 

vervullen. En wanneer zij onverwachtse 
moeilijkheden tegenkomen, verliezen ze de 
vrede van denken en wordt hun denken geschud 
door zenuwachtigheid. Ik spoor u aan om te 
onderzoeken of uw blijdschap vanuit uw hart 
komt wanneer u moeilijke situaties tegenkomt. 

In feite is de genade van redding meer dan 
genoeg om altijd vervuld te zijn met blijdschap. 
Slechts bij de gedachte dat we gered zijn van 
het vuur van de Hel en dat we naar de Hemel 
gaan, zou ons al een reden moeten geven van 
onuitspreekbare gelukzaligheid. De blijdschap 
van de “eerste liefde”, toen wij de Here voor het 
eerst aanvaardden, is zo groot. Zelfs wanneer we 
morgen niets te eten hebben, of zelfs wanneer wij 
moe zijn na hard werken, zullen we nog steeds 
lofprijs hebben in onze mond. Zelfs wanneer 
we worden vervolgd of ongerechtigheid moeten 
verduren om de naam van de Here, kunnen we 
blij zijn, als we aan de Hemel denken. 

In werkelijkheid zijn er niet zoveel mensen 
die deze blijdschap van de eerste liefde in hun 
hart kunnen bewaren. Na enige tijd, verdwijnt 
deze blijdschap geleidelijk aan, en zelfs wanneer 
zo’n persoon nadenkt over de genade van 
redding, hebben ze niet meer dezelfde emoties 
als daar voor. In moeilijkheden beginnen zij 
eerst te zuchten en te klagen tijdens hun lijden. 
Waarom veranderen ze op die manier? Dat komt 
omdat zij vlees in hun hart hebben. Een van de 
kenmerken van het “vlees” is, dat het veranderd. 
Iemand met een vleselijke natuur, kan op de ene 
moment overstromen van blijdschap, maar het 
kan te allen tijde veranderen en die blijdschap die 
hij heeft ervaren kan in één ogenblik verdwijnen.

2. Om de vrucht van blijdschap te 
dragen

1) Wij zouden alle vlees moeten 
verwerpen

Wanneer anderen gezegend zijn en 
worden geëerd, als wij niet de kenmerken 
van het vlees hebben, genaamd “na-ijver 
en jaloezie” dan kunnen wij ons verblijden 
alsof wij degenen zijn die de zegen en de eer 
ontvangen. Aan de andere kant, tot de mate dat 
we na-ijver en jaloezie hebben, zullen wij ons 
ongemakkelijk voelen als wij zien dat anderen 
het beter doen dan ons. We kunnen blijdschap 
verliezen en ontmoedigd raken omdat we een 
minderwaardigheidscomplex hebben. 

Ook wanneer wij niet de natuur van het vlees 
hebben, genaamd “boosheid” en “wrevel”, zullen 
wij ook altijd vrede hebben zelfs wanneer we 
mishandelt worden of schade of verlies lijden. 
We worden vol met wrevel en teleurstelling 
omdat we in het vlees zijn. Hierdoor zijn onze 
harten bezwaard. We kunnen pijn voelen en ons 
zelfs slachtoffer voelen, wanneer we denken dat 
we groter nadeel en schade ondervinden dan 

anderen. 
Bovendien, tot de mate dat we vleselijk zijn, 

kunnen we geen geestelijk geloof hebben. Dat 
is de reden waarom wij ons meer zorgen neigen 
te maken omdat we niet in staat zijn om op 
God te steunen. Degenen die een eigen zaak 
hebben zullen voorspoedig zijn in alle dingen 
met overvloedige zegeningen, wanneer zij 
duidelijk de stem van de Heilige Geest horen 
en het volgen. Maar wanneer zij hebzucht, 
ongeduld en vleselijke gedachten hebben, dan 
zullen zij moeilijkheden hebben. Des te meer we 
het vlees uit onze harten verwerpen, des te meer 
geestelijke blijdschap en dankbaar er in ons zal 
komen.

2) We zouden de verlangens van de 
Heilige Geest in alles moeten volgen

We zoeken niet de blijdschap van deze 
wereld, maar in plaats daarvan zoeken wij de 
blijdschap die gebracht wordt door de Heilige 
Geest, welke van boven komt. We kunnen 
de blijdschap en volheid van de Geest alleen 
voelen wanneer de Heilige Geest zich in ons 
verblijd. We kunnen vooral blijdschap hebben, 
wanneer we God aanbidden, tot Hem bidden, 
Hem prijzen met heel ons hart en het Woord 
van God uitoefenen. Wanneer wij realiseren dat 
we veranderd zijn door de waarheid, zijn wij 
buitengewoon gelukkig en dankbaar. 

In uw alledaagse leven, kunt u altijd kiezen 
tussen het verlangen van de Heilige Geest en 
het verlangen van het vlees. Wanneer u elke 
keer kiest voor het verlangen van de Heilige 
Geest, zal de Heilige Geest zich in u verblijden, 
en zult u dus ook met blijdschap vervuld zijn. 
In 3 Johannes 1:4 staat geschreven, “Groter 
blijdschap ken ik niet, dan dat ik hoor, dat mijn 
kinderen in de waarheid wandelen.” Zoals 
geschreven, verblijd God zich wanneer u de 
waarheid uitoefent, en Hij geeft u vreugde in de 
volheid van de Geest.

Bijvoorbeeld, veronderstel het verlangen om 
uw eigen voordeel te zoeken en het verlangen 
om het voordeel van anderen te zoeken botsen 
met elkaar en dit gaat voor een tijdje zo door, 
dan zult u uiteindelijk uw blijdschap verliezen. 
Wanneer u het vlees volgt en uw eigen voordeel 
zoekt, kunt u geen geestelijke blijdschap hebben, 
ondanks dat u misschien wel datgene krijgt wat u 
wilt voor dat moment. U kunt zich ook geestelijk 
in de war voelen. Aan de andere kant, wanneer 
u beslist om het voordeel van de andere persoon 
te zoeken, ondanks dat het lijkt of u verlies gaat 
lijden, zult u blijdschap hebben van boven omdat 
de Heilige Geest Zich verblijd. Alleen degenen 
die eigenlijk zo’n blijdschap hadden kunnen dit 
gevoel begrijpen. Het is de gelukzaligheid welke 
de wereld nooit kan geven of kennen.

Hetzelfde geldt voor alle dingen. Wanneer 
een persoon, die gewoon is om anderen te 

oordelen met zijn eigen standaard, verandert en 
anderen begint te begrijpen met goedheid, zal 
hij vrede hebben tot de mate dat hij in goedheid 
denkt. Wanneer wij op die manier “sterven” 
aan onszelf, met de poging om het aangenaam 
te maken voor anderen, kunnen wij de vrede 
en blijdschap ervaren. Bovendien, kunt u altijd 
van deze vrede en blijdschap genieten, wanneer 
u de gevoelens verwijderd dat iemand anders 
een persoonlijkheid heeft, die “anders” is en 
in strijd is met die van u of gevoelens van een 
ander persoon niet leuk vinden. Wanneer u de 
verlangens van de Heilige Geest blijft volgen, 
zal uw geestelijke blijdschap toenemen en zal 
uw hart veranderen in de waarheid. Tot die mate, 
zult u de vrucht van blijdschap dragen, en zult u 
een geestelijke glans over uw gezicht hebben. 

3) Wij zouden het zaad van blijdschap 
en dankbaarheid ijverig moeten zaaien

De boer moet het zaad zaaien en hard 
werken om de vrucht te oogsten. Evenzo, om 
de geestelijke vrucht van blijdschap te dragen, 
moeten wij kijken naar de dingen met blijdschap 
en er dankbaar voor zijn, en dan onze dank aan 
God offeren. Wanneer wij geloof hebben, zijn 
er zovele dingen waar wij elke dag dank voor 
kunnen geven.

Ten eerste hebben we de blijdschap van onze 
redding, welke met niets vervangen kan worden. 
Ook, is de goede God onze Vader. Hij beschermt 
Zijn kinderen die leven in de waarheid en 
antwoord wat we ook vragen. Bovendien, 
wanneer wij de Sabbat heiligen en gedurende 
het jaar onze gehele tiende brengen, zult u 
geen ongelukken of tegenslagen tegen komen. 
Wanneer u Zijn geboden bewaart en getrouw 
bent aan God zonder te zondigen, zult u ook 
overvloedige zegeningen hebben. 

Zelfs wanneer u in sommige moeilijke 
situaties komt, zult u weten op welke manier u 
ze moet oplossen. Wanneer u iets verkeerd hebt 
gedaan, kunt u Gods compassie en een oplossing 
ontvangen. Wanneer u van niets kan worden 
beschuldigd, kunt u zich verblijden en zelfs nog 
meer dank geven (1 Johannes 3:21). Dan, zal 
God het ten goede uitwerken en u zelfs grotere 
zegeningen geven.

Wanneer wij de dingen proberen te zoeken 
waarvoor wij dankbaar zijn, geeft God ons 
zelfs nog meer om dankbaar voor te zijn. Dan, 
zal onze dank en blijdschap toenemen en 
uiteindelijk zullen we de vrucht van blijdschap 
volkomen dragen. 

Geliefde broeders en zusters in Christus, we 
zouden de vrucht ban blijdschap moeten dragen, 
zodat wij ons kunnen verblijden en elke dag blij 
kunnen zijn. Ik bid in de naam van de Heer, dat 
u ook alle andere vruchten van de Heilige Geest 
overvloedig zult dragen en zult genieten van alle 
blijdschap die God wil geven aan u voor eeuwig.

De vrucht van blijdschap

“Maar de vrucht van de Geest is liefde, 
blijdschap, vrede, lankmoedigheid, 
vr iendelijkheid, goedheid, t rouw, 
zachtmoedigheid, zelf beheersing. 
Tegen zodanige mensen is de wet niet.” 
(Galaten 5:22-23)

Senior Pastor Dr. Jaerock Lee

●●●
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Tien jaar kreeg ik last van rhinitis. Mijn neus was verstopt 
zodat ik gewoonlijk door mijn mond ademde. Dus ik 
had altijd adem tekort tijdens het eten. Mede door mijn 
nasale stem, was het soms moeilijk om met anderen te 
communiceren. Sommige vrienden plaagden mij.

Natuurlijk had ik vele getuigenissen gehoord van de 
gemeenteleden die genezen werden van hun ziekten door 
Senior Pastors gebed maar er kwam niet tot mijn denken. 
Ondanks dat ik naar de kerk ging, gaf ik toch mijn voorkeur 
om uit te gaan met mijn vrienden en spelletjes te spelen. 
Mijn geloof nam niet toe. Maar zelfs voor een jongen zoals 
ik, spaarde God Zijn overvloedige genade niet. 

Kort voor de Manmin zomerretreat 2015, gaf God mij een 

verlangen in mijn hart. Ik kreeg het verlangen om deel te 
nemen aan de retreat omdat het de laatste zou zijn die ik kon 
bijwonen als havo-student. Ik wilde ook genezen worden 
zoals andere gelovigen die genezen waren.

Ik nam zelfs vrijwillig met vreugde deel; ik ging naar de 
retreat op voorhand als lid van een vooruitgestuurde groep 
en droeg bagage en maakte de plaatsen met blijdschap 
schoon.

Op 3 augustus, toen Dr. Lee voor de zieken bad, gebeurde 
er een ontzagwekkend werk in mij. Toen ik zijn gebed met 
geloof ontving, kwam er een koude wind in mijn neus. Op 
dat moment stopte mijn loopneus, en was ik genezen van 
rhinitis. Halleluja!

“Ik werd genezen van Chronische Rhinitis”

Broeder Taewon Yoon, 19 jaar, 
Leerling uit de 12de zondagschoolklas, 

Zuid Korea

Vier jaar geleden, voelde ik pijn in mijn zij. Ik kreeg een 
echografi e in het ziekenhuis. De dokter vertelde mij dat er een cyste 
naast mijn lever was. En hij voegde eraan toe dat zo’n cyste soms op 
natuurlijke wijze afneemt of verdwijnt. Hij stelde voor om het even 
af te wachten. Daarna, had ik geen pijn meer, dus ik nam aan dat het 
niet ernstig was. In oktober 2015, voelde mijn maag abnormaal. In 
november, werd de cyste zo groot als een vuist en het was pijnlijk.

Ik had al eerder het genezend werd ervaren van een appendix 
door het gebed met een zakdoek waar Dr. Lee over had gebeden 
(Handelingen 19:11-12). Ik wilde ook van dit genezen worden. Ik 

luisterde naar de boodschappen van Dr. Lee via GCN (www.gcntv.
org) en bad met hen. Iedere keer wanneer ik pijn had, ontving ik zijn 
gebed voor de zieken, verschillende keren door het geautomatiseerde 
antwoordapparaat.  

Toen werd mijn buik rood en ik voelde iets hevigs binnen in 
mijn buik bewegen. Ik ging naar de WC en er kwam een grote 
hoeveelheid vocht uit mijn buik. Halleluja! Nu voel ik mij goed, 
omdat de cyste weg is en mijn buik weer normaal is. Ik geef alle 
dank en glorie aan God, die mij genezen heeft door het krachtige 
gebed.

“Een cyste de grote van een vuist verdween door een krachtig gebed”

Diakones Byunghee Song, 83 jaar, 
deelgemeente 21, Zuid Korea

Ik had een probleem in mijn rechteroor gedurende tien jaar, en 
mijn dokter zei dat ik 40 procent van mijn gehoor had verloren. Ik 
had er vaak moeite mee om te verstaan wat andere mensen aan het 
zeggen waren. Ik had gehoord en gekeken hoe vele Manmin leden 
van hun ziekten genezen werden tijdens de Manmin zomerretreat, 
dus ik wilde ook genezing ontvangen tijdens de Manmin 
zomerretreat.

In maart 2015, tijdens de zondagochtenddienst, luisterde ik naar 
de boodschap “De gehele tiende en gepaste offers.” Ik besefte dat 
ik geen tiende had gegeven van mijn hypotheeklening. Ik gaf 
onmiddellijk 2.000 euro die ik apart had gezet om eigenlijk naar 
Zuid-Korea te gaan voor de Zomerretreat. Ik besloot om de rest te 

geven wanneer ik mijn spaargeld volgend jaar zou opvragen bij de 
bank.

In augustus 2015, bezocht ik Korea om deel te nemen 
aan de Manmin Zomerretreat 2015, en ik ervoer uiteindelijk 
ontzagwekkende kracht! Tijdens de eerste avond, terwijl ik het gebed 
voor de zieken van Dr. Jaerock Lee ontving, ontving ik verschillende 
keren het vuur van de Heilige Geest in mijn oren en onderbuik. 
Daarna, kon ik ineens heel goed horen uit mijn rechteroor. Halleluja!

Nu kan ik horen wat anderen zeggen en goed naar muziek 
luisteren. Ik ben zo gelukkig, omdat ik nu geen problemen meer hen 
in mijn dagelijkse leven. Ik geef alle dank en glorie aan God, die mij 
heeft genezen.

“Ik ben nu veel gelukkiger sinds ik beter hoor”

Diaken Fabrice Flandre, 47 jaar, 
Hainaut Manmin gemeente, België

In mei 2015, ontwikkelde zich een ontsteking onder mijn 
rechter duim. Het werd niet beter, ook niet na een maand. 
Een zweer etterde onder mijn nagel en het werd dik. Het 
verspreidde zich binnen in mijn nagel. De nagel stond op het 
punt om los te komen. Geen enkel medicijn werkte.

Als een apotheker, moest ik medicijnen samenstellen en 
voorschriften schrijven. De ontsteking veroorzaakte vele 
problemen. In juli ging ik naar een dermatoloog en de 
dokter zei me dat ik gedurende zes maanden cryotherapie 
kon ontvangen totdat er nieuwe huid groeide. Ik had geen 

pijn, maar ik kon mijn hand niet gebruik om te werken met 
de medicijnen en mijn huishouden te doen. Het was heel 
ongemakkelijk en ik voelde me bezwaard.

Maar er gebeurde op een dag iets ontzagwekkend nadat 
ik het gebed van Dr. Jaerock Lee had ontvangen voor de 
zieken tijdens de Manmin Zomerretreat in augustus 2015. Ik 
voelde iets onder mijn duimnagel. De korstjes begonnen eraf 
te vallen. In twee dagen tijd, waren ze volledig verdwenen 
en was er niets meer van te merken. Door het gebed van Dr. 
Lee, werd ik in slechts drie dagen genezen. Halleluja!

“Ik werd in slechts drie dagen genezen van een ontsteking aan mijn vinger”

Diakones Hyeok Jeong, 51 jaar, 
deelgemeente 9, Zuid Korea

Diegenen die Gods liefde en kracht hebben 
ervaren

Wanneer u door het Woord van God leeft, kunt u antwoorden ontvangen op alles wat u vraagt, 
kunt u genezen worden van ongeneselijke en terminale ziekten zonder enige medische behandeling, en kunt u bevrijd worden van zwakheden. 

U zult ook worden beschermd van alle soorten van ziekten, ongelukken en rampen onder de liefde van God.
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Getuigenissen

Toen ik 17 jaar was, vocht ik met mijn vrienden. Iemand sloeg 
mij met een ijzeren pijp op mijn hoofd. Nadien, gedurende tien 
jaren verloor langzaam mijn gezichtsvermogen in mijn linker 
oog, totdat ik uiteindelijk niet meer kon zien.

De dokters zeiden dat de bloedvaten die in verband stonden 
met mijn ogen, waren gekwetst, en het oog begon blind te 
worden. Ze zeiden dat het ongeneselijk was. Ik kon niets anders 
dan mijn baan verlaten en kwam in een depressie omdat ik 
zoveel ongemak had door die ene oog. Ik leefde in losbandigheid, 
dronk alcohol, gokte en ging rond met vrouwen.

In april 2010, vroeg mijn dochter, die getrouwd was met een 
Koreaan, of ik naar Korea wilde komen en daar blijven. In 
september 2010, werd ik naar de Manmin Centrale kerk geleid. 
Ik kreeg een baan, maar het was een zware baan en begon in 
November 2014 last te krijgen van rugpijn. Later tastte het ook 
mijn rechterbeen aan en ik kon mij niet meer goed bewegen. Het 
ziekenhuis zei dat ik een operatie nodig had, maar ik moest ook 
terug naar Mongolië omdat mijn visa in februari 2015 verviel.

Sindsdien ben ik naar de Mongolië Manmin gemeente gegaan. 
Ik keek tijdens elke aanbiddingdienst en Daniel gebedsdienst 
naar mezelf. Ik bad voor mijn genezing, maar ik wilde ook mijn 

zonden en slechtheid uit mijn hart verwijderen, zoals ik leerde 
door het Woord van God. Ik vastte en bad ervoor.

O p  31  o k t o b e r  2 015 ,  n a m  i k  d e e l  a a n  d e 
Zakdoekengenezingsdienst die gehouden werd in de Mongolië 
Manmin gemeente (Handelingen 19:11-12). Zendeling Potzorig 
Purub bad voor mij met de zakdoek waarover Dr. Jaerock Lee 
had gebeden. Ik voelde het vuur van de Heilige Geest in mijn 
rug, en daarna verdween de pijn in mijn rug en rechterbeen, en 
ik kon mijn benen vrij bewegen. Bovendien, begon ik opnieuw 
te zien uit mijn linkeroog. Halleluja!

Nu kan ik zelfs boeken lezen. Het voelt alsof ik droom. Dank 
u God!

Mijn vrouw en ik waren op zoek naar het Woord des levens. 
Ondertussen in 2009, zagen we Dr. Jaerock Lee van de Manmin 
Centrale gemeente op TBN Rusland. We hebben naar zijn 
boodschappen geluisterd via de website www.manmin.org. Op 
zondag namen we deel aan de live-uitzendingen van de Manmin 
Centrale Gemeente.

Terwijl we wandelden op het juiste pad in ons zaken en 
we het Woord gehoorzaamden wat ons zei wat te doen, niet 
te doen, te onderhouden en te verwerpen, ontvingen we vele 
zegeningen in onze zaken. We hebben nu verschillende winkels 
in het Barabashawba shoppingcentrum. Onze tienden zijn ook 
toegenomen. We waren zo dankbaar, toen we de Manmin Centrale 
Gemeente in Zuid Korea konden bezoeken in februari 2014. Daar 
werden we vervuld met de Heilige Geest en we genoten. Onlangs, 
voelden we opnieuw Gods liefde op een ontzagwekkende wijze.

Op 14 november 2015, was er een grote brand in het 
winkelcentrum waar onze winkels zijn. Het winkelcentrum bestaat 
uit twee grote gebouwen en zijn via een kleine brug met elkaar 
verbonden. Het vuur was zo groot dat het leek te verspreiden in 
een ogenblik, Het tweede gebouw was bijna helemaal uitgebrand. 
De 150 winkels waren allemaal uitgebrand. Dit vuur bewoog 
verder richting gebouw 1, waar wij onze winkels hebben. Het was 

zo urgent dat wij niet eens in staat waren om de centrale kerk in 
Seoul te contacteren. We baden, “Vader God, bescherm ons in de 
ruimte van de herder.”

Er gebeurde toen iets ontzagwekkends. Ondanks dat het vuur 
snel kwam, werden mijn winkels niet geraakt. Zelfs alle producten 
die in de winkel stonden waren volkomen beschermt. Halleluja!

Zoals de Senior Pastor wenst dat zijn leden wegblijven van 
armoede, ziekte en rampen, werden wij volkomen beschermt in 
Oekraïne. Ik geef alle dank en glorie aan God die onze harten 
heeft vernieuwd met het heiligheid evangelie en ons leidt op de 
weg van zegeningen.

“Wow! De blindheid verdween van mijn oog en ik kon zien!”

“Mijn winkels werden beschermt tegen het vuur”

Broeder Anton Begu en zijn vrouw, 
40 jaar, Kharkiv, Oekraïne

Broeder Kekesuren, 59 jaar, 
Mongolië Manmin gemeente

Op 21 september 2015, reed ik en dwong ik een plaats op 
een andere rijstrook door te veranderen van rijstrook. Mijn 
auto raakte een grote vrachtwagen. Het kaatste terug en viel 
te pletter in de middenberm. Het keerde om! Ik kroop door 
een gebroken raam uit de auto. De auto was op vele plaatsen 
kapot en dingen vlogen uit de auto.

Ik had mij echter nergens bezeerd. Er was zelfs een spoor 
van het ongeluk te zien aan mijn kleren of schoenen. Ik 
was zo dankbaar. Ik werd naar het ziekenhuis gebracht met 
een ambulance, en het eerste wat ik deed was het gebed 
van Dr. Jaerock Lee ontvangen via het geautomatiseerde 
antwoordapparaat (822-830-5320). De CT en MRI scans lieten 
zien dat ik van hoofd tot voetzool helemaal normaal was.

Dit ongeluk stond mij toe om terug te kijken op mijn lauwe 
christelijke leven. Ik besefte ook dat ik uit eigen voordeel van 
rijstrook was veranderd, zonder naar de anderen te kijken. Ik 
geef alle dank en glorie aan God, die mij heeft beschermt in 
dit grote ongeluk en mij tot besef heeft gebracht.

“Mijn auto kantelde ondersteboven, maar ik had nergens pijn”

Broeder Elijah Kim, 28 jaar, 
Daejeon Manmin Gemeente, Zuid Korea
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